GREEN JADE
Jade Ismailia Planted a Thousand Trees and Implemented the Solar System Project in the Public Free Zone of Ismailia To reduce carbon emissions
Moving on to the steps of the Cop27 “Climate Conference," which was held in Sharm El-Sheikh during the period from November 6th to November 18th, with the participation of more than 190 countries, Jade Textile Ismailia Company planted a thousand trees in the public free zone in Ismailia. not only that, but we have also implemented the solar panels project.
Mr. Selim Sankaya, Jade Textile CEO, Mr. Farhan Ifram, Factory General Manager, and Mr. Moataz Abu Bakr, Corporate Communications and Government Relations central manager, have hosted Major General Mohamed Anis, Ismailia Governorate General Secretary, and Engineer Ayman Saleh, Ismailia Public Free Zone Director, to plant some trees in the Public Free Zone in Ismailia.
Jade Ismailia Company is interested in green projects, as we contributed to preserving the environment in terms of reducing carbon emissions by 50% at a rate of 600,000 tons annually by using 1660 kWh for diesel, in addition to rationalizing electricity, energy, and water consumption by 100% due to its use of solar energy panels. Within the framework of the implementation of the solar energy transition project, recycling of factory waste and separation from the source.

















چيد الخضراء 

چيد إيسماعيلية قامت بزراعة ألف شجرة وتنفيذ مشروع النظام الشمسي في المنطقة الحرة العامة بإسماعيلية لتقليل انبعاثات الكربون

تماشيًا مع خطوات مؤتمر المناخ "كوب27" الذي عقد في شرم الشيخ من 6 إلى 18 نوفمبر بمشاركة أكثر من 190 دولة، قامت شركة چيد للنسيج إيسماعيلية بزراعة ألف شجرة في المنطقة الحرة العامة بإسماعيلية. ولم يقتصر الأمر على ذلك، بل قمنا أيضًا بتنفيذ مشروع الألواح الشمسية.

استضاف كل من السيد سليم شنكايا، الرئيس التنفيذي لشركة چيد للنسيج، والسيد فرحان إبراهيم، المدير العام للمصنع، والسيد معتز أبو بكر، مدير الاتصالات والعلاقات الحكومية المركزية، اللواء محمد أنيس، الأمين العام لمحافظة إيسماعيلية، والمهندس أيمن صالح، مدير المنطقة الحرة العامة بإسماعيلية، لزراعة بعض الأشجار في المنطقة الحرة العامة بإسماعيلية.

تولي شركة چيد إيسماعيلية اهتمامًا بالمشاريع البيئية، حيث ساهمنا في الحفاظ على البيئة من خلال تقليل انبعاثات الكربون بنسبة 50% بمعدل 600,000 طن سنويًا باستخدام 1660 كيلووات ساعة للديزل، بالإضافة إلى ترشيد استهلاك الكهرباء والطاقة والمياه بنسبة 100% بفضل استخدام الألواح الشمسية. يأتي هذا ضمن إطار تنفيذ مشروع التحول للطاقة الشمسية، وإعادة تدوير مخلفات المصنع وفصلها من المصدر.

